
 

 

UCHWAŁA NR X/9/21 

RADY OSIEDLA „Z-1” 

z dnia 5 stycznia 2021 r. 

 
w sprawie sprawozdania z działalności Rady Osiedla „Z-1” w 2020 roku 

 
Na podstawie § 21 ust. 3 pkt 4 Statutu Osiedla „Z-1”, na wniosek przewodniczącej RO,  

 
Rada Osiedla „Z-1” uchwala: 

 
§ 1 

Przyjmuje się sprawozdanie z działalności Rady Osiedla „Z-1” w 2020 roku, w brzmieniu 
stanowiącym załącznik do uchwały. 
 
 

§ 2 
Za wykonanie uchwały odpowiedzialny jest Przewodniczący Zarządu Osiedla. 
 
 

§ 3 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  
 

 

Przewodnicząca 
Rady Osiedla „Z-1” 

 
Katarzyna Lewicka 
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Sprawozdanie z działalności Rady Osiedla „Z-1” w 2020 roku: 
 

 

– Rada – w sytuacji pandemicznej – miała ograniczone możliwości działania. Zaplanowany w  

terminie czerwcowym, 13. Integracyjny Piknik Osiedla Z-1, został najpierw przesunięty na 

termin wrześniowy, potem ostatecznie przez Radę odwołany wobec jesiennego nasilenia 

pandemii. Rada obradowała w trybie zdalnym, w planowanych terminach oraz dodatkowych. 

 

– W kwietniu Rada uruchomiła na Facebooku profil RO Z-1 

 

– W zastępstwie Pikniku Rada Osiedla przygotowała zajęcia na wolnym powietrzu. Warsztaty 

Surviwalowe i cykliczne zajęcia z Nordic Walking. Warsztaty Surviwalowe z udziałem 25 osób 

odbyły się 24 września w Parku Linowym Paprocany – zajęcia poprowadził instruktor 

alpinizmu Mateusz Gutek. Zajęcia z Nordic Walking (październik/listopad) poprowadziła Pani 

Beata Wiórek z udziałem kilku osób w każdym spotkaniu. Obie akcje promowaliśmy na 

fejsbukowym profilu Rady. 

 

– Po wykorzystaniu części środków budżetowych na zajęcia na wolnym powietrzu Rada, na 

nadzwyczajnej sesji 24 października, podjęła uchwałę o przesunięciu pozostałej kwoty 3166 

zł do dyspozycji TZUK i wykorzystaniu jej na zieleń w budowanym na granicy osiedla 

Ekologicznym Ekranie. Dzięki temu, jeszcze przed końcem roku, pojawiło się sporo nowych 

drzewek i roślinności w pasie Ekranu. 

 

–  Latem zostało oddane do użytku nowe boisko na naszym osiedlu. Zasadniczo jest to obiekt 

dedykowany do rozgrywek futbolu amerykańskiego, tym niemniej Rada Osiedla Z1 podjęła 

starania aby mieszkańcy naszego osiedla również mogli czynnie z niego korzystać do różnych 

aktywności fizycznych (piłka nożna, siatkówka, jogging, itp.). Rada podpisała stosowną 

umowę z MOSiR Tychy. 

Dla mieszkańców są przewidziane dwa terminy dostępności boiska w tygodniu:  

– piątek w godz. 18.00-19.30 

– niedziela w godz. 10.30-12.00. 
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– Rada z satysfakcją odnotowuje fakt, że po ok. trzech latach od rozpoczęcia aktywności w 

zakresie popularyzacji fotowoltaiki, w bieżącym roku powstało kilkanaście nowych instalacji i 

aktualnie blisko 30 domów na naszym osiedlu ma własne fotowoltaiczne instalacje dachowe. 
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